
Začalo opět období sekání trá-
vy a tak bych Vás chtěla požádat 
o ohleduplnost vůči svým souse-
dům a tuto záslužnou, leč hluč-
nou činnost přesunout na pracov-
ní dny, případně sobotu, aby si 
v neděli mohli všichni odpočinout. 
Omlouvám se, že obec nemá 
ještě posekány příkopy a veřej-
né plochy, ale přes měsíc trvala 
oprava křovinořezu.

Co nás letos čeká a nemine? Určitě to bude spousta kulturních akcí, které bude organizovat obec či spol-
ky v obci, ale také jedna kulturní akce, která se bude sice konat na katastrálním území Čtveřína, ale asi 
nejvíce se dotkne občanů naší obce. Od 17. června až do konce srpna letošního roku bude probíhat denně 
od 10,00 do 18,00 hodin na louce nad stodolou (pod parkovištěm zámku) Sychrov fest. Více o této akci 
se dočtete v zápise ze zasedání zastupitelstva obce dne 12. května, viz.  dále Zpravodaj. Při seznámení 
s touto akcí jsem upozornila organizátora akce na zajištění parkování pro návštěvníky, a hluk z této akce 
(především historická hudba) by neměl obtěžovat občany obce. 

Podařilo se mi přesvědčit zástupce SVS o nutnosti rekonstrukce vodovodu pod budoucím chodníkem, 
zatím v 1.etapě. A tak se dočkáme nového vodovodu v úseku od návse směrem k odbočce do uličky za ro-
dinným domem pana Vondráka. Jak bude probíhat rekonstrukce vodovodu v dalších etapách, to je věc 
dalšího jednání. Projektové dokumentace na chodník je dokončena, nyní je zažádáno na stavebním úřadě 
v Hodkovicích nad Mohelkou o umístění stavby.

Na základě urgence na Pozemkovém úřadě by mělo v letošním roce dojít i k zajištění projektové doku-
mentace na cesty schválené v rámci komplexních pozemkových úprav – plánu společných zařízení. 

Někteří z Vás si možná všimli, že z okna čekárny autobusové zastáv-
ky na návsi zmizel truhlík s jarní výsadbou. Nebylo to tím, že bychom 
kytičky chtěli vyměnit za jiné, nýbrž se někomu natolik květinová vý-
zdoba líbila, že truhlík opět ukradnul (tak jako v minulém roce). A tak 
květináč s muškáty zdobí okna obecního úřadu, uvidíme, jak dlouho 
tam vydrží.

Závěrem mi dovolte, abych Vás pozvala na nejbližší kulturní ak-
ci, kterou pořádá obec v pátek 30. května od 18.00 hodin v parku 
za obecním úřadem. Společně oslavíme svátek sousedů, který se v mi-
nulých letech slavil na několika místech obce. Smyslem tohoto svátku 
je vzájemné setkání sousedů a lepšího poznání. Přijměte naše pozvání 
a přijďte mezi nás. Vstupné je trochu netradiční, přineste něco dobré-
ho co může nabídnout svým sousedům k ochutnání. Obec jako vstup-
né věnuje sud piva a nealko pití.             Dagmar Šrytrová, starostka 
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Obecní úřad informuje
Zasedání zastupitelstva obce, které se ko-
nalo 12.5.2014, se účastnilo 7 zastupitelů 
a 5 občanů.

Sychrov fest 2014Sychrov fest 2014
Starostka obce seznámila přítomné se zá-
měrem konání akce Sychrov fest 2014 
v době od 17.6. do 31.8.2014 a to den-
ně od 10.00 do 18.00 hodin na pozemku 
na p.č. 668 v k.ú. Čtveřín. Náplň: šermíř-
ské, hudební a divadelní představení, histo-
rická kuchyně a prodej řemeslných výrobků 
a jejich výroba na místě. Dle sdělení organi-
zátora akce bude pozemek směrem k místní 
komunikaci obce Radimovice oplocen a za-
kryt stínící tkaninou. Organizátoři akce vyu-
žijí pro parkování vozidel návštěvníků poze-
mek p.č. 1056 v k.ú. Radimovice u Sychro-
va. Pozemek bude směrem k místní komu-
nikaci obce Radimovice oplocen mobilním 
stavebním oplocením. U vjezdu bude obslu-
ha, která bude organizovat parkování vozi-
del. Na akci budou zajištěny mobilní toale-
ty. Veškeré stavby budou po ukončení akce 
odstraněny, pozemek uklizen. Hlasitost his-
torické hudby bude dle sdělení organizáto-
ra akce nastavena tak, aby nepřekračovala 
hygienické normy a program nerušil okolní 
obyvatele. Po dobu konání akce bude areál 
střežit pořádková služba 24 hodin denně.
Starostka obce přivítala organizátora ak-
ce pana Dolanského a předala mu slovo, 
aby akci představil a zodpověděl dotazy 
přítomných.
p. Dolanský zopakoval základní informa-
ce o akci. Doplnil, že bude ustájeno 6 koní, 
každý den bude jiný program. Po dobu ko-
nání akce bude zajištěna zdravotní služba. 
Pořadatel zajistí úklid pozemků. Dotaz za-
stupitele p. Ladislava Dvořáka na parková-
ní vozidel na louce v případě špatného po-
časí. Pan Dolanský – při špatném počasí se 
na louce nebude parkovat. Dotaz zastupi-
telky Ing. Lesákové na ustájení koní. Pan Do-
lanský - koně budou v noci pod dohledem.

 Usnesení č. 11/2014
Zastupitelstvo obce po projednání

b e r e  n a  v ě d o m í
informaci pořadatele akce o konání ak-
ce Sychrov fest ve dnech 17.6.2014 – 
31.8.2014 a to denně od 10,00 do 18,00 
hodin.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Smlouva o zpětném odběru a využití Smlouva o zpětném odběru a využití 
odpadů z obalůodpadů z obalů

 Usnesení č. 12/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
uzavření smlouvy č. OS201420003848 
a dodatku č.1 k této smlouvě o zajištění 
zpětného odběru a využití odpadů z oba-
lů s fi rmou EKO-KOM, a.s., IČ 25134701, 
se sídlem Na Pankráci 1685/17, 140 21 
Praha 4
a  u k l á d á
starostce obce podepsat smlouvu č. 
OS201420003848 o zajištění zpětného 
odběru a využití odpadů z obalů s fi rmou 
EKO-KOM, a.s. 
Termín: 20.5.2014
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Žádost paní Kartákové – měření Žádost paní Kartákové – měření 
rychlostirychlosti
Starostka obce seznámila přítomné s žá-
dostí paní Kateřiny Kartákové umístit infor-
mativní radar na krajské silnici, při vjezdu 
do obce Radimovice směrem od Jiviny. 
Paní Kartáková se o umístění radaru infor-
movala na Krajské správě silnic LK. KSSLK 
je správcem komunikace, o omezení rych-
losti na krajských komunikacích rozhodu-
je příslušný silniční správní úřad. Starostka 

uvedla, že v minulém roce bylo pro snížení 
rychlosti v této části obce osazeno doprav-
ní značení na křižovatce „Červenice“. Toto 
dopravní značení omezuje rychlost na ko-
munikaci na 60 km/hod, následně je ozna-
čení obce (tzn., řidič má jet rychlostí max. 
50 km/hod). KSSLK konstatuje, že snížením 
rychlosti na 30 km/hod. neodradí silniční 
piráty od porušování dopravních značek. 
V současné době Liberecký kraj nevypsal 
dotační titul, z kterého by se dal pořídit ná-
kup informativního radaru. V rozpočtu obce 
Radimovice na rok 2014 na pořízení radaru 
nejsou vyčleněny fi nanční prostředky. Sta-
rostka obce navrhuje oslovit Policii ČR s žá-
dostí o měření rychlosti v obci Radimovice.

 Usnesení č. 13/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
n e s c h v a l u j e
pořízení a instalaci informativního radaru 
při vjezdu do obce Radimovice směrem 
od Jiviny
d o p o r u č u j e
starostce obce požádat Policii ČR o měře-
ní rychlosti

Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Účelový fond obce – rozdělení dotacíÚčelový fond obce – rozdělení dotací
Do termínu podání žádostí do Účelového 
fondu obce Radimovice byly na obecní úřad 
doručeny celkem 4 žádosti. V rozpočtu ob-
ce je k rozdělení částka 24.435,- Kč.
Mgr. Dagmar Šrytrová podepsala oznáme-
ní o osobním zájmu (jednatelka SDH Radi-
movice) a proto se zdržela hlasování. 

 Usnesení č. 14/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
poskytnutí dotací z Účelového fondu obce 
Radimovice, programu VOLNOČASOVÉ 
AKTIVITY 2014 těmto příjemcům:

Název příjemce IČ Název projektu Částka

Tělocvičná jednota SOKOL Radimovice 44225725 Údržba sportovního areálu 5.370,- Kč

Sbor dobrovolných hasičů RADIMOVICE 46746161 Podpora činnosti kroužku mladých hasičů 2014 6.713,- Kč

Sbor dobrovolných hasičů RADIMOVICE 46746161 Čarodějnice 2014 3.357,- Kč

Tělocvičná jednota SOKOL Radimovice 44225725 Volejbalový turnaj – vyvrcholení letní sezony 8.995,- Kč
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viz tabulka 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 1

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.
Mgr. Dagmar Šrytrová se zdržela hlaso-
vání.

Závěrečný účet za rok 2013Závěrečný účet za rok 2013
Návrh závěrečného účtu byl zveřej-
něn na úřední desce obecního úřadu dne 
26.3.2014.

 Usnesení č. 15/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
celoroční hospodaření obce a závěrečný 
účet obce za rok 2013 vč. zprávy o výsled-
ku přezkoumání hospodaření obce za rok 
2013, a to bez výhrad.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Účetní závěrka za rok 2013Účetní závěrka za rok 2013

 Usnesení č. 16/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
účetní závěrku za rok 2013.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Záměr Lesů ČR – koupě pozemku p.p.č. Záměr Lesů ČR – koupě pozemku p.p.č. 
13091309

 Usnesení č. 17/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
zveřejnit záměr o prodeji části pozemku p.č. 
1309 v k.ú. Radimovice u Sychrova za úče-
lem opravy cesty. Cena dle znaleckého po-
sudku.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Uzavření smlouvy s fi rmou SAFS  – Uzavření smlouvy s fi rmou SAFS  – 
nájemní smlouvanájemní smlouva

 Usnesení č. 18/2014

Zastupitelstvo obce po projednání
u k l á d á
starostce obce jednat s fi rmou SAFS s.r.o., 
Liberec, IČ 22800255 o uzavření nájem-
ní smlouvy na pozemek č. 1002 v k.ú. Ra-
dimovice u Sychrova, o výměře 2326 m2, 
v termínech 24.5., 25.5., 13.6., 15.8., 
30.8., 29.11., 30.11.2014.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Úkoly kontrolnímu a fi nančnímu výboruÚkoly kontrolnímu a fi nančnímu výboru

 Usnesení č. 19/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
p o v ě ř u j e
kontrolní výbor provést kontrolu plnění usne-
sení za období 01/2014-05/2014
fi nanční výbor provést kontrolu plnění roz-
počtu za období 01/2014-05/2014
a  u k l á d á
výborům zastupitelstva obce předložit za-
stupitelstvu obce zápis z provedených kon-
trol
Termín: 07/2014
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Pozemkové úpravy-plán společných Pozemkové úpravy-plán společných 
zařízení – postup realizacezařízení – postup realizace
Starostka obce seznámila přítomné se 
schůzkou na Pozemkovém úřadě v Liberci, 
kde urgovala realizaci plánu společných za-
řízení. Paní Kartáková nesouhlasí s realizací 
cesty č. OPC 12, OPC 11.1, VPC 10

 Usnesení č. 20/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
pořadí důležitosti cest realizovaných v rám-
ci komplexních pozemkových úprav obce 
Radimovice následovně:
1.VPC 5.1, VPC 5.2
2. VPC 14
3. OPC 12, OPC 11.1, část VPC 10 s na-
pojením na VPC 9
4. VPC 21 
5. VPC 13.1, VPC 13.2
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Smlouva o zřízení věcného břemene – Smlouva o zřízení věcného břemene – 
služebnosti IV-12-4008799/Po01služebnosti IV-12-4008799/Po01
Starostka uvedla, že na pozemek č. 1269 
v k.ú. Radimovice u Sychrova byla v roce 
2011 uzavřena smlouva o smlouvě bu-
doucí. Nyní ČEZ Distribuce, a.s. předkládá 
smlouvu o zřízení věcného břemene.

 Usnesení č. 21/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
uzavření smlouvy o zřízení věcného bře-
mene – služebnosti IV-12-4008799/Po01 
na pozemek č. 1269 v k.ú. Radimovice 
u Sychrova za částku 10 000,- Kč s fi r-
mou ČEZ Distribuce, a.s., IČ 24729035 
zastoupenou na základě plné moci fi rmou 
BIMONT s.r.o., IČ 47781262 
a  u k l á d á
starostce obce podepsat smlouvu o zříze-
ní věcného břemene – služebnosti IV-12-
4008799/Po01
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření Změna rozpočtu – rozpočtové opatření 
č. 2/2014č. 2/2014

 Usnesení č. 22/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 
2/2014, dle důvodové zprávy.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Darovací smlouva č. OLP/328/2014 Darovací smlouva č. OLP/328/2014 
(pozemky pod chodníky)(pozemky pod chodníky)

 Usnesení č. 22/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
uzavřít darovací smlouvu č. OLP/328/2014 
s Libereckým krajem na pozemky č. 
1270/2 o výměře 203 m2 a část pozemku 
č. 1270 díl „c“ o výměře 18 m2  vše v k.ú. 
Radimovice u Sychrova
a  u k l á d á
starostce obce podepsat darovací smlouvu 
č. OLP/328/2014
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.
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Prodej vozidla AVIA RZ LIA 38-73Prodej vozidla AVIA RZ LIA 38-73

 Usnesení č. 23/2014
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
prodej vozidla Avia RZ LIA 38-73 obci Se-
zemice, IČ 00 876 259 za částku 18.000,- 
Kč
a  u k l á d á
starostce obce podepsat kupní smlouvu 
s obcí Sezemice na prodej vozidla Avia RZ 
LIA 38-73 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 1

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

Žádost paní Rulcové – vysvětlení Žádost paní Rulcové – vysvětlení 
poplatku za likvidaci komunálního poplatku za likvidaci komunálního 
odpaduodpadu
Starostka obce přečetla žádost paní Rulco-
vé o jasnou odpověď na otázku týkající se 
likvidace komunálního odpadu, kterou za-
slala zastupitelům obce dne 5.5.2014. Sta-
rostka uvedla, že se snažila vysvětlit paní 
Rulcové systém poplatku za likvidaci komu-
nálního odpadu již několikrát (viz. diskuzní 
fórum 28.12.2010, Zpravodaj obce dne 
14.3.2013). V žádosti paní Rulcová uvádí, 
že má důkaz, že to dříve fungovalo a platilo 
se za osobu, a tak konečně očekává fundo-
vanou odpověď, proč to nyní nejde. Starost-
ka přečetla úplné znění vyhlášky č. 1/2002 
ve znění vyhlášky č. 2/2003. V této vy-
hlášce byla celková roční sazba poplatku 

440,- Kč/1 osoba nebo rekreační objekt. 
Ale zároveň tato vyhláška pevně stanovila 
systém přidělování sběrných nádob a to ná-
sledovně: objekt s 1 osobou: ročně obdrží 
10 pytlů, objekt s 2 osobami: ročně obdrží 
20 pytlů, objekt se 3 osobami: k dispozici 1 
sběrnou nádobu, objekt se 4 osobami: má 
k dispozici 1 kontejner, objekt s 5 osobami: 
má k dispozici 1 kontejner a 10 pytlů, objekt 
se 6 osobami: má k dispozici 2 kontejnery, 
objekt se 7 osobami má k dispozici 2 kon-
tejnery, objekt s 8 osobami: má k dispozici 
2 kontejnery a 10 pytlů. Svozy kontejnerů 
jsou 1x14 dní.
Starostka předala slovo zastupitelům, aby 
se k žádosti paní Rulcové vyjádřili.
Tomáš Rulec – nebude se k dané věci vyjad-
řovat z důvodu příbuzenského vztahu
Alena Rejhová – předala písemné vyjádření, 
z kterého vyplývá, že stávající systém sta-
novení poplatků „za popelnici“, může moti-
vovat občany více, než poplatek za osobu. 
Pokud vícečlenná rodina, která odpad tří-
dí, naplní stejně velkou popelnici se stejnou 
četností svozů jako jediná osoba v domě 
a v obou případech je vypočten poplatek 
ve stejné výši, pak systém není nemorální 
a diskriminující.
Ing. Lukáš Holeček – systém je spravedlivý, 
je účtováno za objem odpadu
Hana Brožová – předala písemné vyjádře-
ní, v objektech, které jsou vytápěny tuhými 
palivy má každý, možnost zvážit, jak vel-
kou nádobu potřebuje a zároveň si zvolit 
i četnost vývozu odpadu. Současný systém 
vybírání poplatků je souhrn za popelnice, 
velkoobjemový kontejner, nádoby na třídě-

ný odpad. Tento systém je rovněž motivují-
cí k tomu, aby se člověk naučil třídit odpad 
a do popelnice toho zbylo co nejméně. Ať 
se vymyslí (navrhne) jakýkoliv jiný systém, 
nikdy nebude vyhovovat všem občanům.
Ing. Kateřina Lesáková – stávající systém 
umožňuje určit velikost odpadní nádoby, 
je spravedlivé platit za objem odvezeného 
odpadu
Ladislav Dvořák – souhlasí s názorem mís-
tostarostky
Starostka obce zpracuje písemnou odpo-
věď a zašle ji paní Rulcové.

Nabídka propagační plochy do mapy Nabídka propagační plochy do mapy 
Českého rájeČeského ráje
Starostka obce seznámila přítomné s nabíd-
kou možnosti prezentace na oboustranné 
mapě Českého ráje, která bude vydána v 1.
polovině 2014 s nákladem 10.000 výtis-
ků. Zájemci se mohou hlásit u pana Martina 
Ječného, tel. 777 668 145, montymedia.
cz@gmail.com.

DiskuzeDiskuze:
p. Hoffman – upozorňuje na nefunkční dis-

kuzní fórum na www.radimovice.cz
D. Šrytrová – webmaster bude vyzván k ná-
pravě 
paní Kartáková – dotaz na výstavbu vodo-
vodu pod chodníkem III
D. Šrytrová – z vyjádření SčVk vyplývá, že 
vodovod bude v roce 2014 rekonstruován 
pod I. etapou chodníku

OBEC  RADIMOVICE
Vás srdečně zve na oslavu

SVÁTKU  SOUSEDŮ,
která se koná v pátek 30. května 2014 od 18.00 hodin

v parku za obecním úřadem.
(v případě nepříznivého počasí se akce nekoná)

Sousedi, přijďte se pobavit, popovídat nebo ochutnat něco dobrého.

Vstupné je netradiční a to v podobě kulinářských výrobků,
které přineste ochutnat. 

Obec Radimovice pro Vás zdarma připravila sud piva a nealko pití.  
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....... a ještě  návrat na začátek 
dubna,  kdy jsme všichni ve zdra-
ví přežili  trochu jinou jednu noc 
v roce a to Noc s Andersenem. 
Díky krásnému jarnímu poča-
sí jsme si letos vycházku do lesa 
trochu osvěžili a po vzoru Červe-
né Karkulky jsme si vzali na cestu 
košíček s malinovkou a bábov-
kou, vlka jsme nepotkali, ale pře-
padl nás hlad a tak jsme všechno 
snědli a pár drobečků jsme ne-
chali v mraveništi pro Ferdu Mra-
vence.  Po procházce jsme zaví-
tali také do knihovny, kde si každý 
půjčil nějakou knížku s sebou, neb 
máme knihovničku malou a všich-
ni bychom se na přespání nevešli 
a  tak jsme si zde chvilku povídali 
a  čtení jsme si nechali před spa-

ním. Po večeři nastala akční chvil-
ka, protože po loňském úspěchu 
s lampiony jsme se pokusili o oži-
vení lampionového průvodu. Ješ-
tě že většina našich spáčů chodí 
do hasičů, protože jinak nevím, 
nevím jak bychom se zachránili 
před požárem - shořely nám tři 
lampiony , ale ty pozorné dě-
ti, které si dávaly pozor si moh-
ly svůj lampion odnést za odmě-
nu domů.  Pak nás čekalo ještě 
loutkové divadlo, které si pro 
nás připravila Markéta Mikulová 
a kouzelník Honza   ...  a umýt, 
zalézt do spacáků a teta Hanka 
všem přečetla Uspávanky  od Ja-
na Skácela.

Přestože po loňsku, kdy většina 
dětí nás opustila a  odešla spát 

za spolužáky do okolních škol, 
jsme se letos dočkali příjemného 
překvapení:  sešlo se 15 dětí, kte-
ré vydržely do večerky, kdy nás 
tři opustili, aby si svoji pohád-
ku před spáním poslechly doma 
a zůstalo nás 12 převážně dětí 
od 4 - 6 let a tři tety Andrsenky.
Tak jsme měli radost, že tato ak-
ce už u nás po 8 letech zapustila 
kořeny.

Děkuji všem, kteří nám pomoh-
li s přípravou programu, zvláštní 
dík patří všem divadelníkům dá-
le rodičům, kteří naše nocová-
ní podpořili byť „jen“ koláčkem 
k snídani a nakonec  všem hod-
ným spáčům.

Alena Rejhová, teta Andrsenka

Noc s Andersenem
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Výlet po trase Rychnov u Jablonce – Kopanina – Malá Skála

Pár dní před třemi zmrzlými 
muži bylo počasí trochu aprílo-
vé, deštivé a chladné. To nám bo-
hužel moc nenahrávalo na další 
sobotní výlet. Naštěstí v den jeho 
konání se počasí opět umoudřilo 
a tak jsme mohli vyrazit. 

Z Rychnovského nádraží nás šlo 
celkem 34 plus 2 psí průvodci. 
Hned za nádražím jsme nastou-
pili na Naučnou stezku manželů 
Scheybalových a cestou kolem 
Pelíkovic až na Kopaninu jsme 
minuli 5 zastavení a pamětních 
míst z této stezky. Díky noční pře-
háňce se celkem vyčistil vzduch 
a tak byla velice dobrá viditel-
nost. Jelikož jsme šli po hřebeni 
bylo tak tedy krásně vidět celé 
okolí – Ještěd, větrné elektrárny 

za Libercem, hřebeny Jizerských 
hor a Krkonoš, Trosky a Český 
Ráj, zámek Sychrov i část Radi-
movic, Bezděz, Ralsko a spoustu 
dalšího. Po pár kilometrech jsme 
konečně dorazili na vrchol Kopa-
nina. Na tomto kopci je i Pacltova 
rozhledna otevřená v roce 1894. 
Ten kdo vyšel až na vrchol této 
rozhledny se dostal do celkové 
výšky 675 m n.m ( respektive ko-
pec má 657 m + 21 m rozhledna, 
ale to bychom museli až na stře-
chu, takže píši do 675 m ). To že 
se nám odtud výhled ještě zlepšil 
asi nemusím dodávat.

 Po výstupu na vrchol tedy ná-
sledoval sestup. Jak z rozhledny 
dolů, tak i směrem přes Frýd-
štejn až na Malou Skálu. Pro 
občerstvení jsme zvolili hostinec 
Na Vejpřeži pár desítek metrů 
pod rozhlednou. Pivo, káva, po-
lévka nebo pohár všechny posílili 
a tak jsme opět vyrazili na cestu. 
Nad obcí Frýdštejn jsme trochu 
upravili trasu a zamířili do okol-
ních lesů, kde jsou skryty zbytky 
jednoho z prvních, ale v letech 
1942-1953 hlavně největšího ze 
skokanských můstků u nás. Při po-
hledu na, dnes již zarostlou, stráň 
nám bylo opravdu velice divné, 
odkud a kam tenkrát skákali. Kus 
skály, který možná tvořil část od-

razového můstku a hluboká rokle 
pod námi budily hrůzu a respekt. 
Nyní je na tomto místě postaven 
menší přístřešek a na skále je pa-
mětní deska se jmény pěti nejčas-
tějších a asi jediných vítězů. 

Od můstku jsme vyrazili zpět 
na Frýdštejn. Krátká prohlídka 
pod zříceninou a už jsme opět 
šli po hřebeni. Tentokrát už ale 
jenom směrem dolů. Jelikož se 
počasí opravdu umoudřilo a by-
lo tak trochu sváteční odpoledne, 
byl provoz pěších na této trase 
docela velký. Naštěstí jsme šli z té 
správné strany, protože funící lidé 
jdoucí do kopce proti nám nevy-
padali často vůbec dobře. Nutno 

ovšem podotknout, že ani pro nás 
nebyl sestup po pískovcovém hře-
beni, přes kořeny a pařezy stro-
mů, žádná procházka růžovým 
sadem. Bolavá záda některých 
z nás by o tom mohla hovořit.

Možná i proto jsme už neabsol-
vovali výšlap přímo na Pantheon. 
Navíc se také blížila 14. hodina 
a tím i čas naší rezervace v Hos-
tinci U Boučků, kde nás čekal 
oběd a také závěr putování. Tím, 
že cesta byla trochu náročnější 
a nepotřebovali jsme nikam spě-
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chat, rozhodli jsme se celý výlet 
o něco zkrátit. Místo dalších pěti 
kilometrů na Dlaskův Statek jsme 
se tedy v klidu najedli a napili. 

Někteří z účastníků přesto po-
kračovali až do Turnova a pro 
některé přijeli příbuzní či kama-
rádi. Zbytek ale v klidu vyrazil 
na vlakové nádraží a v 16.14 
jsme vyjeli zpátky domů. Zá-
věr pro ty nejžíznivější byl opět 
na návsi U Šulců.   

Takže možná zase příště někde 
jinde.                  Ladislav Dvořák 

Sběr nebezpečného odpadu
Sběr nebezpečného odpadu se koná v neděli 15. června 2014 na návsi v Radimovicích 

od 9,55 – 10,05 hodin. 

Letošní počasí přálo všem čarodějnicím, které se 
vydaly na svůj pravidelný let, aby provětraly svá 
košťata. Přestože byl připraven program, zajiš-
těno krásné počasí i občerstvení, účast jak z řad 
dětí, tak i dospělých byla menší než v předchozích 
letech. Škoda, ale přesto jsme si to pořádně užili. 
Nejprve jsme se proletěli zámeckým parkem a pak 
přes „zahrádky“ k ohni. Čarodějnice postupně pl-
nily úkoly a hledaly poklad mezi rozkvetlými pam-
peliškami. Na závěr na každého čekal zasloužený 
buřt a příjemné popovídání se sousedy. 

Slet čarodějnic
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Mladí hasiči v akci
Po únorovém soustředění v Kr-

konoších se v březnu naplno 
rozjel kroužek mladých hasičů. 
Protože nám počasí přálo, moh-
li jsme začít trénovat na oválu 
štafety dvojic a štafety 4x60 m. 
Na konci dubna jsem se zúčast-
nili 19. ročníku Sedlejovického 
srandamače. Družstvo mlad-
ší obsadilo 1. místo, družstvo 
starších dětí trochu pokropilo 
fanoušky, když se nepodařilo 
zapojit hadici „B“ a tak z toho 
byla třetí příčka. Na stříbrném 
místě se umístily domácí Sedle-
jovice. Muži obsadili třetí místo. 
Duben také patřil intenzivní pří-
pravě na soutěž CTIF. V sobotu 
3. května ukazoval teploměr + 2 
stupně a my jsme museli vytáh-
li ze skříně zimní bundy, čepice, 
teplé rukavice a vyjeli směr Frý-
dlant. Čekal nás štafetový běh 
CTIF 400 metrů s překážkami 
a útok CTIF. V každé disciplíně 
jsou dva pokusy a nám se po-
každé podařil ten druhý lépe. 
Po štafetách jsme byli na 6. mís-
tě, v útokách CTIF jsme se umís-
tili na 5. místě. Po sečtení obou 
disciplín jsme z Frýdlantu odjíž-

děli s bramborovou medailí. Do-
mů jsme odjížděli celí zmrzlí, ale 
v našich myslích nás hřálo, ne-
boť máme dobrou výchozí pozi-
ci na jarní kolo hry Plamen, které 
se koná 17. května. 

A jak to dopadlo v sobotu 17. 
května v Příšovicích? Jednoho 
společného jmenovatele měla 
soutěž ve Frýdlantě i v Příšovi-
cích a to počasí. I když zača-
lo pršet až při požárním útoku, 
sluníčko celý den nevylezlo a tak 
opět na řadu přišli zimní doplň-
ky. Děti, ale byly natolik na sou-
těž natěšené, že jim zima a tro-

chu vody vůbec nevadilo. Nejpr-
ve začala kategorie starší, kde 
jsme byly našimi chybami dis-
kvalifi kovaní na disciplíně štafe-
ta 4x60 m, ale možná o to víc 
se starší snažili na štafetě dvo-
jic a pak skvělým časem v po-
žárním útoku (26,75s) obsadili 
v celkovém hodnocení 1. místo. 
Tímto výsledkem si Jenny Falken-
bergová, Anna Rozkovcová, Ne-
la Karatsiolisová, Kateřina Ka-
menská, Kristýna Světlíková, Ve-
ronika Svátková, Patricie Hauf-
tová, Marie Lesáková a Cyril 
Žerava zajistili postup na o k r e 
s n í  k o l o, které se koná ve Frý-
dlantu. I kategorie mladších mě-
la od začátku dobře našlápnuto. 
Skvělé výkony Vojty Rozkovce, 
Dominika Šrytra, Terezy Dvo-
řákové, Robina Falkenberga, 
Fandy Žeravy, Matěje Bradáče, 
Šimona Svátka, Kuby Rojara, 
Přemka Marka a Terezy Rösle-
rové přinesly celkové 2. místo 
na obvodovém kole jarního kola 
hry Plamen. I družstvo mladších 
jede v sobotu 24. května do Frý-
dlantu zabojovat na okresním 
kole.
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SDH RADIMOVICE
Vás zve na X. ročník tentokrát netradičně pojatého

Sportovního dne pro děti a rodiče.

Kdy: v sobotu 7. června 2014

V kolik hodin: od 14,30 do 15,00 prezentace, od 15,00 hodin začátek

Kde: sportovní areál Radimovice

Vstupné: zdarma

Letos na Vás čekají netradiční disciplíny, které budou plnit soutěžní týmy sesta-
vené z Vás, soutěžících (rodičů, dětí, prarodičů, kamarádů atd.).

Přijďte si zasoutěžit a přitom se pobavit!
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Nezapomenutelný zážitek, který zůstává v paměti na celý život prožili vyznamenaní hasiči v úterý 6. 
května v Centru hasičského hnutí, na zámku v Přibyslavi. Mezi šedesátkou vyznamenaných byl i radimo-
vický občan Ing. Václav Holeček. Titul zasloužilý hasič obdržel za svoji celoživotní práci, kterou přispěl 
k rozvoji dobrovolného hasičstva. Samotný akt předání medaile byl velmi působivý a často i velmi nároč-
ný na udržení emocí vyznamenaných. Přítomným vyznamenaným a doprovodu z řad funkcionářů sborů 

a rodinných příslušníků byly pře-
čteny profesní životopisy zaslou-
žilých hasičů. Při pohledu na ně 
bylo vidět, jak se jim před očima 
promítá celý hasičský život a jak 
je těžké se vrátit do obřadní síně 
přibyslavského zámku a převzít 
vyznamenání.

Zasloužilý hasič Václav Holeček

O tom, jak vypadá zima i léto v Norsku jsme se mohli přesvědčit při prezentaci fotek a přednášce Jan-
ka Doležala, která se konala 5.dubna ve VB za Obecním úřadem. Snímky z jeho dvou cest nám přiblížili 
cestování lodí, vlakem ale hlavně pěšky po Norských městech i venkovu, nebo téměř opuštěných stráních, 
horách a ledovcích. Spaní pod širákem v zavěšené síti, nebo v chatách připravených pro zbloudilé turis-
ty, krásnou přírodu a úchvatné výhledy z vrcholků hor nad jednotlivými fjordy a horskými jezery. To vše 
nás na chvíli přeneslo na chladný, ale krásný sever Evropy. Tedy alespoň nás 41, kteří jsme se promítání 
zúčastnili.

Za perfektní výklad i prezentaci bych chtěl tímto Jankovi poděkovat a budeme se těšit třeba někdy příš-
tě na nějaké jeho další vyprávění z cest po světě.                                                       Ladislav Dvořák 

Norské zářezy


